
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 18 februari 2020

Aanwezig: Jaco Brand, Haci Erdogan, Arco Strop, Herman Verweij, Marko Stout, Teus Stam
Voorzitter: J.G.A. Paans
Griffier: I.M. de Gruijter

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
In plaats van woensdag 19 februari, vergadert het Presidium al op 18 februari. De
voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen besluitenlijst Presidium 29 januari 2020
Besluit
De besluitenlijst van 29 januari wordt ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Terugblik afgelopen raadsronde
Besluit
De commissies zijn efficiënt verlopen doordat de (technische) vragen grotendeels vooraf
zijn gesteld en beantwoord. Goed om dit proces zo te vervolgen, om het beter te
stroomlijnen zal voortaan een deadline/tijdpad worden meegegeven en worden
vragen/antwoorden opgenomen in een format.
Het stuk van de Rekenkamer (onderzoeksopzet) dat in de auditcommissie is behandeld
zal worden toegevoegd aan de doorlopende lijst ingekomen stukken voor maart.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

4 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Er wordt een commissie Grondgebied en een commissie Bestuur en Samenleving
belegd. Commissie Grondgebied wordt voorafgegaan door een informatiebijeenkomst
over het project Bockhorn. 

5 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken worden geagendeerd bij de commissie Grondgebied en Bestuur &
Samenleving. Bij de verording algemene voorzieningen WMO wordt gevraagd naar een
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was/wordt lijst (NB betreft een nieuwe verordening). Bij het raadsvoorstel
meerjarenbegroting SOBA wordt als annotatie op de agenda aangegeven dat het een
overgedragen taak betreft waarbij de raad passief toezicht heeft.

Bespreekstukken

6 Inventariseren punten retraite Presidium en retraite Raad
Besluit
Programma retraite presidium en retraite raad worden doorgenomen, definitieve
uitnodiging volgt.
Tijdens de retraite van het presidium wordt besproken op welke wijze de raad de
toekomst van de samenwerking in de Drechtsteden zal behandelen. Dat zou een plaats
kunnen krijgen in de raadsretraite maar het kan ook anders worden ingericht.

Sluiting

7 Rondvraag
Besluit
Herman Verweij vraagt naar duiding op  het dossier Mercon. Dit komt op een later
moment terug bij het thema Wonen.
Jaco Brand vraagt naar actualiteiten rond het Havengebied. Dit onderwerp komt terug bij
de prioriteitendiscussie.
De griffier zal in het weekbericht een oproep doen (per fractie één raadslid) om mee te
denken over een geschenk van de raad ten behoeve van de nieuwe raadzaal.

8 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.
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